
Samorząd Powiatu Hajnowskiego
BIP Samorządu Powiatu Hajnowskiego

BR.0002.28.2018

Protokół Nr XXI/18

z obrad sesji Rady Powiatu Hajnowskiego

w dniu 26 stycznia 2018 r.

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Hajnówce ( ul. A.Zina 1)

( początek sesji - godz. 13:00, koniec - godz.13:53)

 

Do punktu 1 – go:

Sesję otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący Rady Powiatu Hajnowskiego Lech Jan Michalak.

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Dzień dobry. Otwieram obrady XXVIII sesji Rady Powiatu Hajnowskiego. Zgodnie z listą obecności na dzisiejszych
obradach uczestniczy 15 radnych, 2 radnych jest nieobecnych ( r. O.Rygorowicz, r. M.Aleksiuk). Witam Pana Pietroczuka Włodzimierza – radnego sejmiku,
witam Panią kierownik Zarządu Dróg Powiatowych i witam wszystkich obecnych na tej sali.  ( lista osób zaproszonych na sesję str........, zał. nr   ….... ).

Na dzisiejszej sesji uczestniczy 15 radnych zgodnie z listą obecności i możemy podejmować wszystkie decyzje, obradować i decyzje będą prawomocne ( lista
obecności str..........., zał. nr  ….….  ).

 

 

Do punktu 2-go:

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Wszyscy Państwo radni otrzymali porządek dzisiejszych obrad, czy ktoś ma jakieś uwagi do dzisiejszego planu
naszej pracy?

Starosta Hajnowski Mirosław Romaniuk: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Chciałbym do dzisiejszego porządku obrad zgłosić następujące zmiany, a
mianowicie w punkcie podjęcie uchwał wykreślić punkt 6.16 – projekt uchwały o nadanie Panu Mikołajowi Janowskiemu tytułu „Zasłużony dla Powiatu
Hajnowskiego”. Wniosek uzasadniam telefoniczną rezygnacją Pana  Mikołaja Janowskiego z nadania tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”.  Następnie
wniesienie projektu uchwały w sprawie nadania Pani Marii Iwaniuk tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego” oraz projektu uchwały w sprawie przyjęcia
Rocznego programu współpracy Powiatu Hajnowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego
na 2018r.

Wniosek zgłoszony przez Starostę Hajnowskiego został przyjęty przez radnych jednogłośnie ( 15 głosów „za”).

 

Przewodniczący Rady przedstawił Radzie porządek obrad sesji.

 Oto jego brzmienie:

 

1. Otwarcie XXVIII sesji Rady Powiatu Hajnowskiego.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z  XXVII sesji Rady Powiatu Hajnowskiego.
4. Informacja o pracy Zarządu w okresie międzyseseyjnym.
5. Interpelacje i zapytania radnych.

6. Powzięcie uchwał w sprawie:

6.1. nadania Polskiemu Stowarzyszeniu Diabetyków Oddział Rejonowy w Hajnówce tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.2. nadania Panu Marianowi Święckiemu tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.3.  nadania księdzu Janowi Krasowskiemu tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.4.nadania Parafialnemu Oddziałowi Akcji Katolickiej w Hajnówce tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.5. nadania Pani Małgorzacie Agnieszce Pietrzak - Zakrzewskiej tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.6. nadania księdzu mitratowi Jerzemu Ackiewiczowi tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.7. nadania Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej w Hajnówce tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.8. nadania  Wydawnictwu Bratczyk tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.9. nadania Tygodnikowi Niwa tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.10. nadania Panu Janowi Suchodoła tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.11. nadania Panu Wiktorowi Bura tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.12. nadania Panu Mikołajowi Lewczuk tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.13. nadania Panu Michałowi Wróblewskiemu tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.14. nadania Pensjonatowi Białowieskie Sioło tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.15. nadania Panu Grzegorzowi Zenonowi Bieleckiemu tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.16. nadania Pani Marii Iwaniuk tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

Protokół Nr XXI/18 z obrad sesji Rady Powiatu Hajnowskiego w dniu 26 stycznia 2018 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Hajnówce



6.16. nadania Pani Marii Iwaniuk tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.17. nadania Panu Eugeniuszowi Saczko tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.18. nadania Panu Jerzemu Pawluk tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.19. nadania Pani Annie Nowickiej - Ciełuszeckiej  tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”;

6.20. przyjęcia Rocznego Programu współpracy Powiatu Hajnowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego na 2018r.

 

 

1. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
2. Wolne wnioski.
3. Zamknięcie obrad XXVIII sesji Rady Powiatu Hajnowskiego.

 

       W związku z brakiem uwag i pytań Przewodniczący Rady poddał porządek obrad sesji pod głosowanie. Przedstawiony porządek obrad XXVIII sesji Rady
Powiatu wraz z uzupełnieniem zgłoszonym przez Starostę Hajnowskiego został przez radnych przyjęty jednogłośnie ( 15 głosów „za”).

 

Do punktu 3-go:

 

      Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi bądź pytania do protokołu z XXVII sesji Rady Powiatu. Pan Przewodniczący przypomniał, że protokół był
wyłożony do wglądu w Biurze Rady.

 

       W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Powiatu.

       Protokół z XXVII sesji Rady Powiatu został przyjęty jednogłośnie ( 15 głosów „za”).

           

Do punktu 4-go:

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do punktu 4, informacja o pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym ( str………., zał. Nr………).
Proszę Panie Starosto.

 Starosta Hajnowski Mirosław Romaniuk: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. W okresie międzysesyjnym Zarząd spotkał się trzy razy, dzisiaj odbyło się
kolejne posiedzenie Zarządu, na którym zostały przedstawione wnioski o zmianę porządku obrad tej sesji, jak też Zarząd Powiatu przyjął uchwały. Jedna
dotyczyła regulaminu organizacyjnego Środowiskowego Domu Samopomocy w Hajnówce, wiąże się to z rozszerzeniem spektrum działalności tej jednostki o
osoby chore na inne choroby i zaburzenia psychiczne, jak też przyjął uchwałę w sprawie wydania postanowień w sprawie zaopiniowania wniosków na
zezwolenie na realizację inwestycji drogowych w gminie Hajnówka. Jedna inwestycja dotyczy przebudowy drogi Orzeszkowo – Jagodniki, oczywiście jest to
droga gminna, a druga drogi gminnej na odcinku Lipiny – Dubiny, jak też ulic Łąkowej i Nowej w Dubinach.

 

Radni  pytań i uwag nie zgłosili.

            Informacja o pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym została przez Radę przyjęta.

Do punktu 5-go:

 

            W powyższym punkcie zostały zgłoszone następujące interpelacje:

1. Radna Agnieszka Jarmocik: Panie Starosto mam dwie prośby mieszkańców wsi Saki. Pierwsza prośba dotyczy ustawienia znaku informacyjnego przy
drodze powiatowej wyjeżdżając z miejscowości Saki w kierunku Trześcianki.

2. Radna Agnieszka Jarmocik: I druga prośba, proszę o podjęcie działań ustalenia stanu faktycznego przebiegu drogi powiatowej Saki – Trześcianka o nr
1631B i przywrócenie przebiegu drogi do stanu właściwego.

3. Radny Jan Korcz: Panie Starosto, niedawno była informacja w Starostwie na temat wykonania dróg w powiecie hajnowskim. Ta informacja zniknęła, nie
ma jej. I teraz chciałbym zapytać, przeglądałem wczoraj dokładnie, jakie wyniki miało Starostwo w budowie dróg w 2017r., było takie coś, a wczoraj tego
nie znalazłem na stronie Starostwa. Moje pytanie jest takie, jakie środki przeznaczyło Starostwo na przebudowę dróg w gminie Hajnówka i w gminach
powiatu hajnowskiego. I drugie pytanie, jakie środki na przebudowę tych dróg wydały gminy, jaki był wkład gmin na te drogi i trzecie też się z tym wiąże,
jaki był udział środków innych firm, Lasów Państwowych i innych.

4. Radny Jan Korcz: Jeszcze Panie Starosto jedna uwaga na temat nominacji do tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego.” Nie tak to miało wyglądać.
Rozmawialiśmy wcześniej, miała być powołana kapituła, a nic nie zostało zrobione. Ja to rozumiem tak, że jeżeli jest tytuł „Zasłużony dla Powiatu
Hajnowskiego” to wybieramy kategorię: kultura, sport, przedsiębiorczość, a u nas to nie wiem, robi się tak, że to przeszło już w ilość a nie w jakość. Ja nie
wiem, czy to jest związane z kampanią wyborczą, która będzie się odbywała, to nie tak miało być. Uzgadnialiśmy kolejny raz, a teraz będzie tak, jak Pan
Przewodniczący powiedział, że będziemy się witali na chodniku i wszyscy będą Zasłużeni. Ranga tego Zasłużonego dla Powiatu Hajnowskiego spadła.

5. Radna Alla Gryc: Panie Starosto, ja z dwoma sprawami, o jednej sprawie wspominałam już na komisji. Chodzi mi o temat zadań biblioteki powiatowej i
moja wielka prośba, aby zwrócić się z pisemną prośbą do wójtów gmin o takie grzecznościowe przekazywanie wydawnictw, które ukazują się w obrębie
poszczególnych gmin powiatu hajnowskiego. Skoro biblioteka pełni zadania biblioteki powiatowej, to fajnie by było, żeby te wszystkie wydawnictwa, które
ukazują się gdzieś tam na obszarach gmin, trafiały do biblioteki miejskiej pełniącej zadania powiatowe.

6. Radna Alla Gryc: Druga sprawa jest to ulica Górna. W związku z tym, ze mówi się o projekcie, mieszkańcy są zainteresowani i jaki jest stan, kiedy, co
się będzie działo, dlatego, że położenie ulicy, ustawienie chodnika na różnych odcinkach różnie to wygląda, czasami jest to bardzo blisko płotu, blisko
posesji, wiec mieszkańcy chcieliby mieć możliwość konsultacji, wglądu, gdyby sprawy już były w toku. Prosiłabym o udzielenie odpowiedzi. Dziękuję
bardzo.

 

Do punktu 6-go:

 



6.1.

           

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania Polskiemu Stowarzyszeniu Diabetyków Oddział Rejonowy w
Hajnówce tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”. Rozpatrywała tę sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw
Społecznych i opinie są pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie  ( 15 głosów „za”).

 

 

Uchwała Nr XXVIII/273/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania Polskiemu Stowarzyszeniu Diabetyków Oddział Rejonowy w Hajnówce tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

           

6.2.

 

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania Marianowi Święckiemu tytułu „Zasłużony dla Powiatu
Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta większością głosów  ( 14 głosów „za”) przy 1 głosie „wstrzymującym się”.

 

 

Uchwała Nr XXVIII/274/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania Panu Marianowi Święckiemu tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

 

6.3.

 

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania księdzu Janowi Krasowskiemu tytułu „Zasłużony dla
Powiatu Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie  ( 15 głosów „za”).

 

 

Uchwała Nr XXVIII/275/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania księdzu Janowi Krasowskiemu tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

 

 



6.4.

 

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania Parafialnemu Oddziałowi Akcji Katolickiej w Hajnówce tytułu
„Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są
pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie  ( 15 głosów „za”).

 

 

Uchwała Nr XXVIII/276/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania Parafialnemu Oddziałowi Akcji Katolickiej w Hajnówce tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

 

 

6.5.

 

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania Pani Małgorzacie Agnieszce Pietrzak – Zakrzewskiej tytułu
„Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są
pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie  ( 15 głosów „za”).

 

 

Uchwała Nr XXVIII/277/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania Pani Małgorzacie Agnieszce Pietrzak – Zakrzewskiej tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

 

6.6.

 

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania księdzu mitratowi Jerzemu Ackiewiczowi tytułu „Zasłużony
dla Powiatu Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie  ( 15 głosów „za”).

 

 

Uchwała Nr XXVIII/278/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania księdzu mitratowi Jerzemu Ackiewiczowi  tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

6.7.



 

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej w Hajnówce tytułu
„Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są
pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie  ( 15 głosów „za”).

 

Uchwała Nr XXVIII/279/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej w Hajnówce tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

6.8.

 

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania Wydawnictwu Bratczyk tytułu „Zasłużony dla Powiatu
Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie  ( 15 głosów „za”).

 

Uchwała Nr XXVIII/280/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania Wydawnictwu Bratczyk tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

6.9.

 

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania Tygodnikowi Niwa tytułu „Zasłużony dla Powiatu
Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta większością głosów  ( 13 głosów „za”) przy 2 głosach „wstrzymujących się”.

 

Uchwała Nr XXVIII/281/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania Tygodnikowi Niwa tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

6.10.

 

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania Panu Janowi Suchodoła tytułu „Zasłużony dla Powiatu
Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta większością głosów  ( 11 głosów „za”) przy 4 głosach „wstrzymujących się”.

 

 



Uchwała Nr XXVIII/282/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania Panu Janowi Suchodoła tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

6.11.

 

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania Panu Wiktorowi Bura tytułu „Zasłużony dla Powiatu
Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta większością głosów ( 9 głosów „za”) przy 6 głosach „wstrzymujących się”

 

 

Uchwała Nr XXVIII/283/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania Panu Wiktorowi Bura tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

6.12.

 

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania Panu Mikołajowi Lewczuk tytułu „Zasłużony dla Powiatu
Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta większością głosów ( 12 głosów „za”) przy 3 głosach „wstrzymujących się”.

 

Uchwała Nr XXVIII/284/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania Panu Mikołajowi Lewczuk tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

6.13.

 

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania Panu Michałowi Wróblewskiemu tytułu „Zasłużony dla
Powiatu Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 15 głosów „za”)

 

 

Uchwała Nr XXVIII/285/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania Panu Michałowi Wróblewskiemu tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 



 

( strona ........)

6.14.

 

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania Pensjonatowi Białowieskie Sioło tytułu „Zasłużony dla
Powiatu Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta większością głosów ( 13 głosów „za”) przy 2 głosach „wstrzymujących się”.

 

 

Uchwała Nr XXVIII/286/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania Pensjonatowi Białowieskie Sioło tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

6.15.

 

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania Panu Grzegorzowi Zenonowi Bieleckiemu tytułu „Zasłużony
dla Powiatu Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 15 głosów „za”).

 

 

Uchwała Nr XXVIII/287/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania Panu Grzegorzowi Zenonowi Bieleckiemu tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

 

6.16.

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania Pani Marii Iwaniuk tytułu „Zasłużony dla Powiatu
Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego i Komisja Budżetu i opinie są pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 15 głosów „za”).

 

 

Uchwała Nr XXVIII/288/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania Pani Marii Iwaniuk tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

6.17.

 

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania Panu Eugeniuszowi Saczko tytułu „Zasłużony dla Powiatu
Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są pozytywne.



Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta większością głosów ( 14 głosów „za”) przy 1 głosie „wstrzymującym się”.

 

 

Uchwała Nr XXVIII/289/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania Panu Eugeniuszowi Saczko tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

6.18.

 

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania Panu Jerzemu Pawluk tytułu „Zasłużony dla Powiatu
Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta większością głosów ( 14 głosów „za”) przy 1 głosie „wstrzymującym się”.

 

Uchwała Nr XXVIII/290/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania Panu Jerzemu Pawluk tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

6.19.

 Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  nadania Pani Annie Nowickiej - Ciełuszeckiej tytułu „Zasłużony dla
Powiatu Hajnowskiego”. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są pozytywne.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 15 głosów „za”).

 

 

Uchwała Nr XXVIII/291/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie nadania Pani Annie Nowickiej - Ciełuszeckiej tytułu „Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego”

 

( strona ........)

6.20.

 

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie  przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu Hajnowskiego z
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018r. Rozpatrywała tą sprawę Komisja Rozwoju
Gospodarczego, Komisja Budżetu i Komisja Spraw Społecznych i opinie są pozytywne.

Starosta Hajnowski Mirosław Romaniuk: Jeśli chodzi o tą uchwałę, to zmiana dotyczy tylko paragrafu trzeciego, który wiąże się z tym, ze ta informacja ma być
umieszczona w biuletynie województwa podlaskiego i to po prostu czynimy.

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy będą pytania.

W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionego projektu uchwały, Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednogłośnie ( 15 głosów „za”).

 

 



Uchwała Nr XXVIII/292/18

RADY POWIATU HAJNOWSKIEGO

z dnia 26 stycznia 2018 r.

 

w sprawie  przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu Hajnowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na 2018r.

 

( strona ........)

 

Do punktu 7-go:

Starosta Hajnowski Mirosław Romaniuk: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Odpowiadając na interpelację radnej Agnieszki Jarmocik, pierwsza dotyczyła
ustawienia znaku w kierunku Trześcianki, tzn. rozumiem, ze znak dotyczy, bo nie zostało dopowiedziane jaki to znak, czego on miałby dotyczyć.

Radna Agnieszka Jarmocik: To ma być znak do Trześcianki przy wyjeździe z miejscowości Saki. Ma wskazywać kierunek jazdy. To jest droga powiatowa.

Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych Krystyna Miszczuk: To zadanie Podlaskiego zarządu Dróg Wojewódzkich. Oznakowanie i kierunki ustawia zarządca
kategorii wyższej, w tym przypadku Podlaski Zarząd Dróg Wojewódzkich.

Starosta Hajnowski Mirosław Romaniuk: To zwrócimy się na piśmie do Zarządu Dróg Wojewódzkich. Jeżeli chodzi o przebieg tej drogi Saki – Trześcianka, to
jeżeli chodzi o tę nieruchomość, to ustalimy to, przekazemy i na piśmie będzie odpowiedź jaki będzie przebieg tej drogi, jakie działania będą dokonywane.

Radny Jan Korcz, to rzeczywiście taka informacja na stronie internetowej u nas była i ona dalej jest, bo to było pop pracach komisji we wrześniu i Rady, ale one
się sukcesywnie tak, jak na stronie internetowej przesuwa się to w dół i trzeba troszkę sięgnąć do archiwum i tam ta informacja będzie. W tym momencie to jest
na 8 stronie i tam można ją znaleźć. Kolejne pytanie dotyczyło, jakie środki zostały wniesione czy to przez gminy, czy to przez Lasy Państwowe.

Radny Jan Korcz: Nie Panie Starosto, pierwsze pytanie to było, jakie środki przeznaczyło Starostwo, drugie – jakie środki przeznaczyły gminy.

Starosta Hajnowski Mirosław Romaniuk: Ja mam to zestawienie i możemy zrobić przerwę 5 minut i jak najbardziej tą odpowiedź damy na piśmie, natomiast
mamy zrobione zestawienie jakie gminy, poszczególne gminy ile od siebie przekazały, jak i prace wykonywane przez Zarząd Dróg Powiatowych na terenie danej
gminy, mamy te zestawienia porobione, także w przeliczeniu na każdy kilometr drogi powiatowej, jakie inwestycje zostały zrobione. Taka informacja zostanie
przygotowane i wszystkim Państwu przekazana na piśmie do kolejnej komisji i sesji.

Zasłużony dla Powiatu Hajnowskiego, no w tym roku troszeczkę nam lista wydłużyła się.

Radny Jan Korcz: Nie wiem, czy troszkę.

Starosta Hajnowski Mirosław Romaniuk: Z racji, że były wnioski zarówno i z zewnątrz składane, jak też i Zarząd wnioskował o utytułowanie poszczególnych
osób i firm tytułem „Zasłużony:” Było to oczywiście omawiane na komisjach. Tak jak sami Państwo wiecie na każdej komisji zostało to przegłosowane, żeby takim
tytułem te osoby i instytucje uhonorować. Także tyle w temacie.

Pani radna Alla Gryc dwa pytania, odnośnie wydawnictw, które ukazują się w poszczególnych gminach, oczywiście zwrócimy się z takim pismem do
poszczególnych gmin i bibliotek, żeby nowe tytuły trafiały do Biblioteki Miejskiej w Hajnówce, która prowadzi zadania biblioteki powiatowej.

Jeśli chodzi o ulicę Górną, to przypomnę jeszcze raz, że tak w połowie roku zostanie zakończony projekt przebudowy ulicy Górnej i Wrzosowej, konsultacje dalej
będą kontynuowane, taka informacja będzie i rozmowy też będą. Tak samo postępowaliśmy przy projekcie czynionym dla przebudowy ulicy O.Gabiec w
Białowieży, czyli też była konsultacja z mieszkańcami, to było przekazywane nawet na sesji Rady Gminy w Białowieży. Na pewno mieszkańcy będą mogli
uczestniczyć i dowiedzieć się, jaki jest planowany przebieg, oczywiście będzie to uzgadniane i z Burmistrzem i z projektantem przy realizacji tego projektu.

Do punktu 8-go:

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Przechodzimy do wolnych wniosków, kto chce zabrać głos w wolnych wnioskach?

            Radny sejmiku województwa podlaskiego Włodzimierz Pietroczuk: Panie Przewodniczący, Szanowni radni, Panie Starosto. W związku z tym, że nie
mogłem uczestniczyć w poprzedniej sesji budżetowej, w związku z tym postanowiłem zareagować na przedstawione tam opinie dotyczące 16 lat poprzednich
Zarządu, opinie w kontekście uzasadnienia projektu budżetu powiatu na 2018r. napisałem list do Pana Starosty, który wysłałem 18 grudnia. W liście tym na
prośbę wielu członków Zarządu poprzednich kadencji i niektórych radnych wyrażam swoje zdanie na temat analizy, którą przedstawił Pan Starosta. List ten jest
listem na niespełna jedną kartkę A4 i nie zamierzam go dzisiaj czytać. List ten określiłem jako list otwarty z nadzieją, że zostanie zamieszczony chociażby pod
informacją z tej sesji, gdzie zostały zamieszczone zestawienia, które przedstawiał na sesji Pan Starosta. Skoro ten list nie został w ten sposób upubliczniony,
rezerwuję sobie to prawo i będę prosił Pana Przewodniczącego, prześlę ten list do Biura Rady z nadzieją, że zostanie przekazany wszystkim radnym powiatu
hajnowskiego. Rezerwuje sobie również prawo do upublicznienia swojego zdania w mediach społecznościowych. Nawiąże tylko do kilku elementów wystąpienia
Pana Starosty, gdzie padają dosyć takie znamienne słowa dotyczące „katastrofy finansowej”, „kukułczych jaj” itd. negatywnie oceniając działania w zakresie
finansów powiatu poprzednich czterech kadencji. Nie kwestionuję tu absolutnie wiarygodności zestawień, które zostały przedstawione. Mam jedynie uwagi do
wniosków, jakie zostały z tego wyciągnięte i oświadczam tutaj i mam jednak pewność, że zaciągnięte kredyty wykorzystaliśmy na działania, które wyraźnie
poprawiły infrastrukturę techniczną i społeczną powiatu i jestem gotów podjąć merytoryczną dyskusję z każdym, kto uważa, że te pieniądze zostały roztrwonione.
Nie będę przypominać, chociaż chyba warto o tym przypomnieć, że wielu z obecnych tu radnych powiatu hajnowskiego, na pewno Pan starosta przez 16 lat był
radnym powiatu hajnowskiego i z różną intensywnością uczestniczył w uchwalaniu kolejnych budżetów powiatu. Zabolało mnie też to, że przedstawiając dochody
i wydatki majątkowe na przestrzeni lat, Pan starosta z niezwykłą łatwością zapisał na swoje konto ponad 7,6 mln zł dochodów i ponad 9,3 mln zł wydatków
majątkowych w 2015r. Pan starosta zapomniał, że te środki finansowe zostały przekazane mu na przysłowiowej tacy przez ustępujący Zarząd Powiatu, bo
ustępujący Zarząd Powiatu był twórcą budżetu na 2015r. Mówiąc o katastrofie finansowej Pan Starosta pewnie zapomina, że mimo tej katastrofy w 2014r. stać
było powiat na sfinansowanie wydatków majątkowych na kwotę 3.100.000 zł. Mówię o tym, bo powtórzę jeszcze raz, zwracało się do mnie w tej sprawie kilku
członków poprzednich zarządów i kilku radnych i uważam za swój obowiązek przekazać moje stanowisko. Żałuję bardzo, że nie mogłem być na poprzedniej
sesji, bo ta reakcja byłaby od ręki, ale może dobrze, bo byłaby może bardziej emocjonalna, a tak miałem czas na przemyślenie i zajrzenie do różnych materiałów
dotyczących działalności powiatu na przestrzeni ostatnich 16 lat. Mówię też o tym, że mój kolega radny wojewódzki dość emocjonalnie na tej sesji mówił o
kąsaniu ręki itd. Myślę, że to ze strony Pana Mikołaja Janowskiego było przesadną opinią, chociaż faktem jest, że to właśnie ugrupowanie, które przez większą
cześć funkcjonowania powiatu rządzi w powiecie, w trudnej sytuacji dla Pana starosty podało rękę. Nie robię z tego powodu absolutnie wymówek i uważam, że
nie powinno to wpłynąć na nasze wzajemne relacje. Przez trzy lata powstrzymywałem się od recenzowania jakichkolwiek działań Pana starosty. Uważałem, że
nie powinienem tego robić, bo to nowy zarząd i działa na swój własny rachunek i nie powinien stosować tego sposobu tłumaczenia, które znamy z naszego
sejmu, oni rządzili, oni zrobili błędy, a teraz my musimy naprawiać. Mówię raz jeszcze, podejmę merytoryczna dyskusję z każdym, kto uważa, że te pieniądze
zostały roztrwonione. Dziękuję bardzo.



Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Pan Starosta w odpowiedzi?

            Starosta Hajnowski Mirosław Romaniuk: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Ja spróbuję krótko mimo wszystko. Jeszcze raz powtórzę, że moje
wystąpienie przed uchwaleniem budżetu 7 grudnia nie miało na celu ani nikogo upominać itd., za taką czy inną realizację. Tylko jak wyraźnie podkreślałem to, że
zostały tylko przytoczone liczby i cyfry z budżetów wszystkich kadencji. Oczywiście chciałem to podkreślić. Tutaj ja myślę, że Pan radny nie ma nic przeciwko
temu, że oto ja pozwoliłem sobie zrobić ten wydruk, bo można go było zawsze zrobić. A z tymi liczbami, no trudno jest dyskutować z liczbami. Powtórzę tylko
jeszcze raz, że w tej kadencji rzeczywiście realizując zadania czy inwestycyjne, czy spłacając rzeczywiście poprzednio zaciągane zadłużenia musimy znaleźć i
zaoszczędzić te pieniądze. Natomiast w poprzednich kadencjach i to oczywiście powtórzę, że jeżeli chodzi o inwestycje to one jakby były finansowane z
kredytów, które rzeczywiście nam jest oddawać bardzo trudno i następnym kadencjom też trzeba będzie oddawać i będzie bardzo trudno to czynić.

Radny sejmiku województwa podlaskiego Włodzimierz Pietroczuk: Pan starosta nie słuchał mnie uważnie w tej chwili, albo nie słyszał, że ja nie kwestionuję
danych zawartych w tych zestawieniach. Ja mam uwagi do tego w jaki sposób Pan to przedstawił. Nie wymyśliłem sobie słów „kukułcze jajo”, nie wymyśliłem
sobie słowa „katastrofa finansowa”

Starosta Hajnowski Mirosław Romaniuk: Ale…

Radny sejmiku województwa podlaskiego Włodzimierz Pietroczuk: Przepraszam bardzo, Panie starosto, profesor Bralczyk ma takie powiedzenie: od bicia
piany przybywa tylko piany i może warto by o takiej mądrej maksymie pamiętać.

Starosta Hajnowski Mirosław Romaniuk: Ja tu rzeczywiście zapisałem sobie te dwa hasła „kukułcze jajo” i „roztrwonienie”. Jeżeli chodzi o roztrwonienie
czegokolwiek, to takie słowo na pewno z moich ust nie padło, natomiast jeśli chodzi o kukułcze jajo, to rzeczywiście użyłem tego w znaczeniu tym, że mamy
dzisiaj piątą kadencję tej rady, przed nami kolejna realizacja kolejnego budżetu i chodziło tylko o to, żebyśmy komuś innemu nie zostawili. Nie sięgałem pamięcią
ani po prostu do lat poprzednich. To tylko tyle.

Radny Jan Korcz: Słuchając tej dyskusji, już na poprzedniej sesji mówiłem, że te tabelki i wykresy ze strony Pana starosty nie wiem czym były spowodowane,
on powiedział, że się bronił, ale przed czym się bronił. Fakty są takie, że Pan też był w radzie wówczas i Pan głosował. O ile z Panem Janowskim mam różne
dyskusje i tematy, ale w tym momencie on powiedział prawdę. Jaka jest sytuacja? Pan właśnie dzięki ziemi Hajnowskiej pracuje dalej i nie można tak
postępować, albo się przyjmuje pewne zasady i trzeba je realizować. Co to znaczy, jest telewizja, przedstawiamy tabelkę, to nie jest dobrze, tak się nie
postępuje.

Starosta Hajnowski Mirosław Romaniuk: Tylko powiem tyle, że przedstawiając te tabelki, jeżeli to tak zostało ujęte, bo wyraźnie to powiedziałem, że chodziło
mi o przedstawienie sytuacji jaka wygląda i wyglądała w przeciągu tej kadencji, tylko tyle. Tylko tyle. Przedstawiłem sytuację finansową w liczbach jak to
wyglądało w poszczególnych kadencjach.

Radny sejmiku województwa podlaskiego Włodzimierz Pietroczuk: Zachęcam do obejrzenia jeszcze raz.

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Ja też jestem sprowokowany tutaj przez byłego Pana starostę do wypowiedzi. Nieprawdą jest, że wszyscy radni
byli za tym, żeby Pan brał te pożyczki, bo można to sprawdzić. Nigdy nie byłem za tym, żebyśmy brali pożyczki, zawsze byłem przeciwny. I nie rozumiem Pana
powiedzenia, że Pan pomógł, bo jak zrobił pomoc Zarząd? Odchodząc zostawił dług 100 tys. zł, których nie spłacił, a później została ulica zrobiona i chwaliliście
się, że to wy. Wyście doprowadzili do tego, że podpisana umowa była, a dług 100 tys. zł była, a Pan mówi teraz, że wyście to zostawili i pomagali. Jaka to
pomoc? Teraz obecny Zarząd, radni sejmikowi pomagają, wiadomo, wiadomo, ale wiadomo, jaki jest układ. Także jest pomoc. Także te tabelki, które przedstawił
starosta obecny, to jest to prawda. Pan sam temu nie zaprzecza, że te tabelki mówią prawdę. Starosta pokazał w tych tabelkach swoich, że bez pożyczek i bez
zadłużenia powiatu można niektóre rzeczy, mniej, ale można to wykonać i tak robi to porządny gospodarz, a nie na pożyczkach. Na pożyczkach jeszcze nikt
nigdy nie wygrał, bo trzeba długi spłacać, albo samemu, albo zostawiliście to dla obecnej rady.

Radny sejmiku województwa podlaskiego Włodzimierz Pietroczuk: Przede wszystkim wychodzi Pan z założenia, że startując w wyborach na tą ostatnią
kadencję Komitet Wyborczy Ziemia Hajnowska zakładał, że te wybory przegra i dlatego wcześniej odkładał ten dług, biorę to w cudzysłów kukułcze jajo dla
przyszłego zarządu.

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Wróbelki ćwierkały, że przegracie.

Radny sejmiku województwa podlaskiego Włodzimierz Pietroczuk: Panie Przewodniczący, niech Pan zajrzy do dokumentów i zobaczy sam, że to poprzedni
zarząd złożył wniosek do Narodowego Funduszu Przebudowy Dróg Lokalnych, to poprzedni zarząd uzyskał akceptację tego wniosku, to poprzedni zarząd na I
etap budowy zostawił pieniądze w tym budżecie. Wystarczyło tylko…

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Wystarczyło tylko, żebyście w listopadzie spłacili te 100 tys. zł. i byłoby wtedy wszystko ok.

Radny sejmiku województwa podlaskiego Włodzimierz Pietroczuk: Wystarczyło tylko ogłosić przetarg i zrealizować tę inwestycję.

            Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: I dług zapłacić 100 tys. zł.

Radny sejmiku województwa podlaskiego Włodzimierz Pietroczuk: Jakie 100 tys. zł, przepraszam? Nie rozumiem tego.

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: To niech Pan zajrzy w papiery, to będzie Pan wiedział wtedy.

Starosta Hajnowski Mirosław Romaniuk: Ja tylko tutaj do słów Pana radnego. Jeśli poprzedni zarząd zostawił to, co my dzisiaj realizujemy, to proszę też
pamiętać, że poprzedni zarząd też zostawił nam spłacanie tych zadłużeń. I teraz proszę Pana radnego, żeby też przekazał, albo poinformował mieszkańców czy
to naszych ulic w Hajnówce, Prostej, Poddolnej, czy Górnej, czy innych dróg, odcinków, że nie możemy ich zrealizować, albo że byśmy je zrealizowali, o ile
byśmy nie spłacili 4 mln zł zadłużenia.

Radny sejmiku województwa podlaskiego Włodzimierz Pietroczuk: A czy Pan starosta uważa, że to co zostało zrobione, to dzisiaj wytłumaczyłby Pan jako
starosta mieszkańcom, powiedzmy Łosinki, Policznej, Kleszczel i wielu innym, dlaczego to nie zostało zrobione? Bo co? Bo nie chcieliśmy wykorzystać środków
zewnętrznych, które pojawiały się.

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Dobra, wszyscy wiemy o co chodzi.

Radny sejmiku województwa podlaskiego Włodzimierz Pietroczuk: Jeszcze raz powtarzam, jeżeli ktokolwiek w ten sposób mówi, to mówi, że te pieniądze
zostały zmarnowane.

Wicestarosta Hajnowski Jadwiga Dąbrowska: Ja chciałam powiedzieć, że szybko się zorientowałam po wejściu do samorządu, że nie ma bezinteresowności,
ze zawsze jest coś za coś. Jak Pan starosta były powiedział do obecnego Pana starosty, my podaliśmy Panu rękę, to równocześnie trzeba pamiętać, że to się
wiązało z zamianą ról dla PSL i Ziemi Hajnowskiej, czyli przejście z opozycji na ugrupowanie rządzące też jest coś warte, to nie tylko ratowanie Pana starosty.

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Ja myślę, że jeszcze Pani powinna zabrać głos w sprawie pisma Santy.

Wicestarosta Hajnowski Jadwiga Dąbrowska: Tak, większość z Państwa było świadkiem mojej wypowiedzi odnośnie bajeru, który wisi przy wjeździe do
Puszczy Białowieskiej. Zaapelowałam do Stowarzyszenia Santa o umieszczenie tego bajeru bezpiecznie lub zdjęcie. Nie było tam żadnych innych wywodów. W
liście, które napisało stowarzyszenie Santa do mnie pojawiają się wyrażenia tego typu, moje poglądy o niezagospodarowaniu Puszczy zasługują na to, żeby
zwrócić się do Ministerstwa Środowiska, że nie Starostwo powinno mi płacić, ale Greenpeace itd. jeszcze raz podkreślę urząd gminy, urząd miasta, Starostwo
Powiatowe służyć powinno wszystkim obywatelom, nie tylko jednemu, drugiemu, czy trzeciemu stowarzyszeniu, czy grupie zawodowej. Jeśli przyszła do mnie



Powiatowe służyć powinno wszystkim obywatelom, nie tylko jednemu, drugiemu, czy trzeciemu stowarzyszeniu, czy grupie zawodowej. Jeśli przyszła do mnie
para młodych ludzi, nieznana mi, zwróciła uwagę na ten baner, poprosiła o przedstawienie tego problemu, to zrobiłam. Tam nie było żadnych podtekstów. Nie
padło tam słowo Puszcza, nie padło tam słowo wycinka, nie padło tam słowo moje poglądy. Ja w tym kontekście nie wypowiadałam żadnych poglądów. Szanuję
wszystkie stowarzyszenia i wszystkich ludzi w naszym powiecie i każdego człowieka, który do mnie przyjdzie wysłucham.

Przewodniczący Rady Lech Jan Michalak: Jeszcze ja Państwu przekażę parę informacji. Mamy za sobą okres świąteczny, ale na okres świąt otrzymaliśmy
sporo życzeń. Życzenia świąteczne otrzymaliśmy od Piotra Kozakiewicza- konsula generalnego RP w Brześciu, biskupa Antoniego Dydycza, Wiceministra
Spraw wewnętrznych i Administracji Jarosława Zielińskiego, Przewodniczącego Komisji Turystyki i Sportu Rady Powiatu Nowosądeckiego Stanisła Sułkowski,
konsula generalnego Republiki Białoruś w Białymstoku, prawosławny ordynariusz wojskowy Jerzy Pańskowski, dyrektora Biblioteki Publicznej w Hajnówce Pani
Alli Gryc, Stowarzyszenia Klubu Amazonek w Hajnówce, Komendanta Powiatowego Policji Tomasza Haraburdy, dyrektora Aresztu Śledczego w Hajnówce
Romana Paszko, dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego Lucyny Wawreszuk, wójta gminy Białowieża Grzegorza Kasprowicza.

Jest to nasze pierwsze spotkanie w tym roku, także całej Radzie i wszystkim mieszkańcom powiatu hajnowskiego życzę do Siego Roku, niech Bóg ma nas w
opiece.

Do punktu 9-go:

            W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XXVIII sesji Rady Powiatu Hajnowskiego dziękując radnym
za aktywny udział w sesji.

                 

 

                   Protokołowała                                                                      Przewodniczył

                                                                                                   Przewodniczący Rady Powiatu

                  Violetta Miniuk                                                               

                                                                                                               Lech Jan Michalak                       
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